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معاون عمرانی استاندار آذربایجان شرقی تأکید کرد:

لزوم معرفی فرهنگ و آدابورسوم بومی به گردشگران در رویداد تبریز 2018

معاون عمرانی استاندار آذربایجان شرقی گفت: گردشگران خارجی برای دیدن ساختمانهای بلندمرتبه نمیآیند بلکه

برای آشنایی با فرهنگ و آدابورسوم میآیند بر همین اساس باید داشتههای خود را بهصورت واقعی به آنها نشان

دهیم، باید بتوانیم شرایطی مهیا کنیم تا گردشگران موزهها و بناهای تاریخی و جنگلها و طبیعت آذربایجان را ببینند.

محمدصادق پورمهدی در گفت&zwnj;وگو با خبرنگاران در خصوص موضوع تبریز 2018 بابیان اینکه تبریز با توجه به پیشینه تاریخی و فرهنگی و ظرفیت&zwnj;ها موجود در آن

به&zwnj;عنوان پایتخت کشورهای اسلامی انتخاب&zwnj; شده است، اظهار داشت: در راستای برگزاری هرچه بهتر این رویداد بزرگ همه دستگاه&zwnj;ها موظف هستند خود

را برای میزبانی از میهمانان آماده کنند و همچنین برای برگزاری این رویداد باید ظرفیت&zwnj;ها افزایش یابد تا بتوانیم بهتر برگزار کنیم.

وی با بیان اگر درآمد این شهر خوب باشد بهتر می&zwnj;توانیم زیرساخت&zwnj;ها را آماده کنیم، افزود: در این خصوص شهرداری تبریز و دستگاه&zwnj;های دولتی

قدم&zwnj;های مثبتی برداشته&zwnj;اند اما لازم است بیشتر از این کمک شود، بر همین اساس پس از تشکیل ستاد استانی سراغ دستگاه&zwnj;های ملی رفتیم تا با حمایت

دستگاه&zwnj;های ملی بهتر از میهمانان پذیرایی کنیم چراکه تبریز 2018 مختص تبریز و آذربایجان نبوده و یک رویداد ملی بوده و ایران را در دنیا معرفی خواهد کرد.

معاون عمرانی استاندار آذربایجان&zwnj;شرقی ادامه داد: در سال 96 بر اساس مصوبه&zwnj;ای اختیاراتی به دستگاه&zwnj;ها داده شد مبنی بر استفاده از 10 درصد بودجه

خود دستگاه&zwnj;ها در این زمینه و این کار در بخش&zwnj;هایی انجام&zwnj;شده، اما عمدتاً درخواستی که از دولت داشته&zwnj;ام تعریف ردیف بودجه سال 97 بود که

خوشبختانه این امر محقق شده اما در موضوع میزان بودجه مسائلی وجود دارد که امیدواریم نمایندگان در راستای افزایش بودجه کمک کنند.

وی در خصوص بحث سرمایه&zwnj;گذاری در این موضوع، اضافه کرد: در خصوص زیرساخت&zwnj;هایی همچون حمل&zwnj;ونقل و راه سرمایه&zwnj;گذاری&zwnj;های

انجام&zwnj;شده بخش سرمایه&zwnj;گذاری در راستای جذب گردشگر انجام بوده، از گذشته اتفاق افتاده و خواهد بود اما منابع محدود بوده و باید سرمایه&zwnj;گذار جذب

شود، بر همین اساس در بحث تبریز 2018 هدف اصلی ورود بخش خصوصی به موضوع گردشگری است.

پورمهدی بیان کرد: امروزه بحث گردشگری در دنیا جزو موضوعاتی است که بیشتر از دیگر صنایع می&zwnj;تواند درآمد ایجاد کرده و به اقتصاد منطقه کمک کند و در این راستا

به&zwnj;صورت علمی روی آن کارشده است، در این راستا باید بسترها فراهم شود تا بخش خصوصی فعال در حوزه گردشگری بتوانند کار کنند، با ورود هر توریست 1300 دلار

معادل 20 بشکه نفت به کشور ارز وارد می&zwnj;شود که موجب رونق اقتصادی شهر و استان می&zwnj;شود و به&zwnj;تبع آن موجب توسعه زیرساخت&zwnj;ها

می&zwnj;شود.

وی در خصوص بحث نوسازی ناوگان حمل&zwnj;ونقل عمومی استان در راستای تحقق هرچه بهتر تبریز 2018، گفت: خوشبختانه از اواخر سال 94 که در راستای نوسازی ناوگان

عمومی به&zwnj;صورت چندمنظوره حرکت می&zwnj;کنیم، چراکه با نوسازی ناوگان حمل&zwnj;ونقل عمومی به موضوع کاهش آلودگی هوای شهر هم کمک می&zwnj;شود،

در نوسازی ناوگان عمومی سال گذشته 4 هزار تاکسی نوسازی شده و همچنین شرکت هواپیمایی متعلق به تبریز هواپیماهای جدید خریداری کرده و اتوبوس&zwnj;های جدیدی

خریداری&zwnj;شده و به&zwnj;زودی وارد سامانه حمل&zwnj;ونقل خواهند شد.

معاون عمرانی استاندار آذربایجان&zwnj;شرقی خاطرنشان کرد: در بحث ناوگان حمل&zwnj;ونقل عمومی بیشترین انرژی بر روی انرژی&zwnj;های پاک همچون قطار شهری

سرمایه&zwnj;گذاری شده و تا میدان ساعت مسیر مترو آماده&zwnj; شده البته برخی نواقصاتی وجود دارد که رفع خواهد شد و سیاست دولت و مسوولان استان نیز تقویت

حمل&zwnj;ونقل عمومی برای راحتی مردم استان و میهمانان بوده و ادامه خواهد داشت.

وی در خصوص استفاده از ظرفیت&zwnj;های منطقه آزاد ارس در راستای تقویت ناوگان عمومی اضافه کرد: در حوزه گردشگری آژانس&zwnj;هایی که گردشگر می&zwnj;آورند

از حمل&zwnj;ونقل عمومی و استفاده می&zwnj;کنند و منطقه آزاد هم&zwnj; ظرفیت&zwnj;هایی دارد که امیدواریم بتوانیم با رفع موانع از این ظرفیت&zwnj;ها بیشتر

استفاده کنیم.

پورمهدی در ادامه در خصوص تبلیغات بیان کرد: یکی از کمیته&zwnj;های ستاد استانی تبریز 2018، کمیته تبلیغات بوده که در دو بخش داخلی و خارجی فعال بوده، هرچند در

بحث تبلیغات ضعف داشته&zwnj;ایم، اما خوشبختانه در موضوع تبلیغات به&zwnj;خوبی کارشده و در همه&zwnj;جا بحث معرفی به&zwnj;خوبی پیش رفته است.

وی اضافه کرد: اخیراً نیز اقداماتی صورت گرفته و از طریق مذاکره با کنسولگری&zwnj;ها و رایزن&zwnj;ها تلاش داریم در کشورهای خارجی معرفی شود و امیدواریم بتوانیم

استان را از بعد تبلیغاتی و جذب مسافر به&zwnj;خوبی معرفی کنیم.

معاون عمرانی استاندار آذربایجان شرقی در راستای ارزیابی نحوه عملکرد دستگاه&zwnj;ها در بحث تبریز 2018، خاطرنشان کرد: ارزیابی در پایان انجام خواهد شد اما در حال

حاضر همه تلاش کرده&zwnj;اند البته برخی دستگاه&zwnj;ها همچون سازمان میراث فرهنگی، وزارت ورزش و جوانان، وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی و شهرداری تبریز

به&zwnj;خوبی واردشده&zwnj;اند.
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وی بیان کرد: بحث تبریز 2018 از سوی شهرداری تبریز پیشنهاد داده&zwnj;شده و میزبان اصلی نیز شهرداری تبریز بوده و انتظار می&zwnj;رود با توجه امکاناتی که دارد بهتر از

پیش ورود پیدا کند، دستگاه&zwnj;های دولتی استان نیز در کنار شهرداری خواهد بود

پورمهدی افزود: بحث تبریز 2018 باید به باور عمومی تبدیل شود، منتظر دولت نباشیم چراکه تبریز 2018 متعلق به تبریز و استان بوده و باعث توسعه اشتغال خواهد شد و همه

در این موضوع مسئولیت دارند بر همین اساس از مردم و مسوولان و نهادها می&zwnj;خواهیم وارد عرصه شوند تا به&zwnj;خوبی در جذب گردشگر موفق باشیم.

وی ادامه داد: گردشگران خارجی برای دیدن ساختمان&zwnj;های بلندمرتبه نمی&zwnj;آیند بلکه برای آشنایی با فرهنگ و آداب&zwnj;ورسوم می&zwnj;آیند بر همین اساس

را به&zwnj;صورت واقعی به آن&zwnj;ها نشان دهیم، باید بتوانیم شرایطی محیا کنیم تا گردشگران موزه&zwnj;ها و بناهای تاریخی و باید داشته&zwnj;های خود 

جنگل&zwnj;ها و طبیعت آذربایجان را ببینند.

باید کنند،  کار  بهتر می&zwnj;توانند  جوانان  این مسیر  در  و  کنیم  کار  بیش&zwnj;ازپیش  باید  راستای  این  در  کرد:  اضافه  آذربایجان شرقی  استاندار  عمرانی  معاون 

داشته&zwnj;های خود را تقویت کنیم تا گردشگر جذب کرده و فرهنگ و تاریخ خود را بهتر معرفی کنیم.

وی تأکید کرد: در بحث گردشگری شرایط بین&zwnj;المللی تأثیرگذار بوده اما بر اساس پیش&zwnj;بینی&zwnj;های انجام&zwnj;شده در سال&zwnj;های گذشته ورود

یک&zwnj;میلیون و 500 هزار گردشگر خارجی و داخلی به استان پیش&zwnj;بینی&zwnj;شده است.

پورمهدی بابیان اینکه در سال 94 نزدیک 500 هزار نفر گردشگر خارجی به استان واردشده بودند، گفت: امروز در دنیا برای جذب گردشگر رقابت وجود دارد بر همین اساس باید

بیش&zwnj;ازپیش در این راستا تلاش کنیم.
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